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Abstract (en)
The pressure columns (16, 17) are connected to the slide (3) via ball-and-socket joints (42-45). The sockets (44, 45) are situated inside the pressure
columns (16, 17) and the balls (42, 43) are arranged above the slide (3), to which they are connected. This means that when the slide (3) is loaded
in an excentric fashion, no bending moments are transferred to the pressure columns (16, 17). The entire underside of the slide (3) is available for
accommodating connecting elements for a tool. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Drucksäulen (16,17) sind über Kugelgelenke (42-45) mit dem Stössel (3) verbunden. Die Kugelpfannen (44,45) befinden sich innerhalb
der Drucksäulen (16, 17) und die Kugeln (42,43) sind oberhalb des Stössels (3) angeordnet und mit demselben verbunden. Damit werden bei
aussermittigen Belastungen des Stössels (3) keine Biegemomente auf die Drucksäulen (16,17) übertragen. Die gesamte Unterseite des Stössels (3)
steht zur Aufnahme von Verbindungselementen für ein Werkzeug zur Verfügung. <IMAGE>
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